
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 15. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

12.02. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

 
Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifík  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, 
Ing. Michal Kiššák- príchod 18.00 hod., Mgr. Ján Kočiš, Ing. Ladislav Šterbinský                            
4 ospravedlnení- Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík, J. Čurilla Ing. Jozef Repaský 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednosta MsÚ: Mária Džugasová 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: Mgr. Toporcerová, Milan Straka, Mária Nemčíková, Tomašková Marta, 
Fifik A.,J. Křiž,Mgr. J. Maliňáková, M. Lenártová, I. Salajová., Ing. K. Lukáč, Ing. P. Gubka  
 
PROGRAM:   

 
1.  Otvorenie 
 Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa zápisnice 
2. Kontrola uznesení MsZ 
3. Pripomienky občanov 
4. Činnosť komisií MsZ 
5. Návrh rozpočtu mesta na rok 2008 
9. Rôzne  
10. Diskusia 
11. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifík, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia, ktorý predložil primátor mesta. 
 
Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária Overovatelia:          Mgr. Kočiš Ján 
   Grega Vladimír                        Mgr. Baloga Vladimír 

Ing. Šterbinský Ladislav       
    
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
2. Kontrola uznesení MsZ 
 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová previedla kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 14. 
riadnom zasadnutí dňa 22.01. 2008.    
 



 
3. Pripomienky občanov 
 

Poslanec Mgr. Blaščák   mal požiadavku, kde tlmočil žiadosti občanov, ktorá sa dotýka 
zníženia poplatku za komunálne odpady pre občanov, ktorí sú dlhodobo v zahraničí a podľa 
schváleného VZN mesta sú povinní zaplatiť poplatok za komunálny odpad v sume 200,- Sk aj 
napriek tomu, že sa zdržiavajú v mieste trvalého bydliska / v Spišských Vlachoch / 1 až 2x 
ročne. Podľa názorov takýchto poplatníkov je to neprimeraná a nespravodlivá suma.  

Primátor mesta, hlavný kontrolór mesta odpovedá: - Dotknuté VZN mesta na r. 2008 
bolo v meste riadne zverejnené v úradnej tabuli ako aj na webovej stránke mesta a v danom 
čase neboli žiadne pripomienky. Keďže VZN nebolo pripomienkované poslanci MsZ schválili 
predložený návrh VZN ako záväzný na r. 2008, ktorý sa v priebehu roka nemení.  Najbližšie 
zmeny sú možné až v decembri 2008. 
 

Poslanec Mgr. Baloga  predniesol  požiadavku na jarný vývoz odpadu, konárov. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik informoval prítomných, že takýto odvoz odpaadu sa v meste 
zrealizuje v jarných mesiacoch –marec až apríl. 
 
 P. Kříž mal požiadavku, ktorá sa dotýka Klubu dôchodcov v Spišských Vlachoch a to 
konkrétne otváracej doby, ako aj upozornil na nutné opravy budovy a pružnejšej činnosti 
klubu. Taktiež poukázal na to, že staršie domy na ulici Vajanského začali skupovať Rómovia 
a opýtal sa aké má mesto zámery s ulicou Vajanského. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik odpovedá:  

- KD V Spišských Vlachoch funguje a spravuje ho p. Greňová, predsedníčka klubu. 
Ďalšia činnosť a návštevnosť KD je v štádiu riešenia. Túto otázku ďalšej činnosti KD 
rieši zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková. 

- Otázku predaja starších domov sa mestský úrad snaží už teraz preventívne riešiť. Ul. 
Vajanského je plánovaná podľa územného plánu mesta na asanáciu. Asanácia tejto 
ulice je plánovaná z rôznych dôvodov, predovšetkým ide o bezpečnosť, pretože domy 
na tejto ulici nespĺňajú súčasné požiadavky a sú veľmi blízko hlavnej cesty. Plánuje sa 
celkový posun danej ulice smerom k súčasným záhradám a výstavba novej IBV ako aj 
vznik priemyselného parku Taktiež má mesto svoju víziu, zámer, že pre sociálne 
slabšie rodiny sa vybudujú buď menšie sociálne domčeky resp. sociálne byty. Na 
základe týchto plánov mesto sa už teraz snaží uzatvárať zmluvy o budúcich zmluvách, 
ktoré sa tejto problematiky dotýkajú a hľadá rôznych investorov. Na realizáciu týchto 
plánov má mesto záujem využiť aj finančné prostriedky prostredníctvom fondov EÚ. 
Mesto Spišské Vlachy pripravuje rôzne projekty, kde je potrebné určiť prioritu žiadosti 
o NFP z EÚ. 

 
P. Lenártová mala požiadavku, aby sa z rozpočtu mesta na tento rok naplánovala aj 

oprava  a výstavba chodníkov konkrétne na Včelnej ul. č. 14. Občania z bytového domu už 
o výstavbu chodníkov v danej lokalite v minulosti žiadali, ale doposiaľ táto  požiadavka 
nebola zrealizovaná pre nedostatok fin. prostriedkov mesta. 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik odpovedá: - Je potrebné podať písomnú žiadosť na MsÚ 
a táto žiadosť bude vybavovaná priebežne podľa finan. možností mesta. 
 
4. Činnosť komisií MsZ 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík vyzval predsedov komisií, ktorí mali zasadnutie v priebehu 
mesiaca január, aby informovali o činnosti svojich komisií. 



 
Poslanec Mgr. Kočiš, poslanec Mgr. Blaščák informovali, že školská komisia a 

ekonomická komisia mala zasadnutie , kde pripravovala návrh rozpočtu na r. 2008. 
 
5.  Návrh rozpočtu mesta na r. 2008 
 

Ekonómka p. Nemčíková prezentovala poslancom MsZ údaje z rozpočtu na r. 2008, 
kde upozornila, že podľa poslednej informácie sa zmenil údaj v príjmovej časti v kat. 300 – 
transfer ZŠ a zároveň údaj vo výdavkovej časti v položke 09. vzdelávanie. V rozpočte je 
naplánovaná rezerva / prebytok /vo výške 1 650 tis. Sk na dofinancovanie škôl / projekty 
školstva/. 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifík otvoril k tejto téme diskusiu. 
 
Poslankyňa Mgr. Chudíková žiada rozpočtovať ŠJ, kde budú zahrnutí aj stravníci 

v HN. P. Nemčíková odpovedá, že tento údaj sa zapracuje priebežne podľa aktuálneho stavu 
detí v HN. 
 
Poslankyňa Mgr. Chudíková a poslanec Mgr. Kočiš zdôrazňovali, že školská komisia zasadala 
a dala svoje návrhy na zmeny v rozpočte a tieto zmeny v rozpočte zahrnuté vôbec nie sú a 
zároveň žiadajú, aby fin. rezerva bola prerozdelená na dofinacovanie škôl a školských 
zariadení, ktoré sa použijú na pripravované projekty. 

 
Poslankyňa Mgr. Chudíková a riaditeľka MŠ p. Novotná žiadajú navýšiť rozpočet 

v položke predškolského vzdelávania a to najmä z dôvodu pripravovaného projektu 
a plánovaného premiestnenia MŠ. P. Novotná zdôraznila nutnosť riešenia súčasného stavu 
v MŠ, kde poukázala na to, že súčasná budova už kapacitne nestíha – je málo učiteľov, veľa 
detí, málo tried a ostatných priestorov. Načrtla problém jedálne a stravovania detí v MŠ, ako 
aj to, že je potrebné hľadať náhradné priestory, pretože je predpoklad, že novým zápisom detí 
sa počet ešte zvýši. V súčasnosti je v meste cca 160 všetkých detí, ktoré spadajú do 
predškolského vzdelávania, z daného počtu navštevuje MŠ 92 detí a je predpoklad, že tento 
počet sa zvýši. K MŠ je pričlenená aj jedáleň pre 1.- 4. ročník ZŠ a upozornila aj na potrebu 
inštalácie klimatizácie do kuchyne – z vyššie popísaných dôvodov žiada o navýšenie fin. 
prostriedkov. 

 
Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav vysvetlil čís. údaj doporučovaný pre MŠ a ŠJ, 

ktorý je napočítaný na základe normatívov a odobratých jedál za predch. obdobie. 
 
Riaditeľ ZŠ Ing. Gubka P. predniesol svoju požiadavku fin. prostriedkov potrebných 

pre ZŠ, Komenského 6, ŠKD, ŠSZČ a ŠJ. Poukázal na nižšie financovanie daných školských 
zariadení v minulosti a žiada prerozdelenie všetkých finančných prostriedkov pre ZŠ, Kom. č. 
6 a ostatných šk. zariadení. Zároveň podporil vyššie financovanie MŠ, SNP 1 a ŠJ 
a informoval prítomných o pripravovaných projektoch týkajúcich sa  ZŠ a MŠ.  

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík podporil vyššie financovanie MŠ, SNP 1 a ŠJ a žiadal 

poslancov, aby zvážili navýšenie financií pre predškolské vzdelávanie, kde navrhol navýšiť 
finan. prostriedky vo výdavkovej časti o 500 tis. Sk na konečnú sumu 5 630 tis. Sk. Prebytok 
sa poníži na sumu 1 105 tis. Sk. Celkové bežné výdavky sa upravia na celkovú výšku 55 140 
tis. Sk. 

 



 
Poslanec Mgr. J. Kočiš opätovne poukázal na to, že nie sú prerozdelené všetky 

finančné prostriedky pre ZŠ a školské zariadenia a žiada dodržať výslednú sumu pridelenú ZŠ 
Kom. 6 a školským zariadeniam podľa výpočtu normatívov pridelených ZŠ. 

 
Na záver diskusie k rozpočtu, primátor mesta dal hlasovať o navrhovaných zmenách a 

schváliť rozpočet mesta na r. 2008. V hlasovaní poslanci MsZ predložený návrh rozpočtu 
neschválili, preto primátor mesta navrhol, aby sa opätovne spoločne zišli školská 
a ekonomická komisia, ktoré pripravia nový návrh rozpočtu na r. 2008. 

 
6.  Rôzne  
 
Poslanec Mgr. J. Kočiš žiada primátora mesta o zdôvodnenie súčasnej situácie spol. 

Mestské hospodárstvo, s.r.o., kde poukazuje na rôzne nezrovnalosti spravovania bytov, 
konkrétne bytového domu  9. mája 29 a zároveň aj na to, že doposiaľ nebolo zvolané Valné 
zhromaždenie, aj napriek tomu, že sa tak malo uskutočniť do konca roka 2007. 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík ako konateľ spoločnosti v mesiaci február zvolá Valné 

zhromaždenie spoločnosti, kde sa podrobne rozoberú všetky nedostatky, problémy 
a požiadavky na danú spoločnosť. 

 
Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav predniesol poslancom MsZ Ročnú správu 

o výsledkoch následnych finančných kontrol za r. 2007. 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifík žiada poslancov, aby sa určil termín slávnostného 
zasadnutia MsZ z príležitosti 765. výročia založenia mesta a 145. výročia DHZ. Navrhol 
dátum – 20.06. 2008 / piatok / v KD o 14.00 hod., kde bude zároveň aj odovzdanie čestnej 
stuhy pre DHZ, ktoré bude spojené s občerstvením. Taktiež navrhol aj kultúrno – spoločenský 
program na deň 21.06. 2008, ktorý bude smerovaný k rôznym turnajom a večernej zábave 
v Rudoľovej záhrade.   

Ďalej primátor mesta informoval prítomných, že mesto má pripravené projekty pre 
MŠ, SNP 1 a ZŠ, Kom. č. 6 a predniesol návrh, aby sa ZŠ, Kom. č. 6 a ZŠ , SNP  zlúčili na              
1. právny subjekt, čím by sa navýšil počet žiakov, čo môže znamenať vyššiu prechodnosť 
pripraveného projektu a navýšenie oprávnených finančných nákladov. 

 
P. Tomašková, zamestnankyňa MsÚ informovala prítomných o možnostiach čerpania 

fin. prostriedkov z fondov EÚ a o zverejnenej výzve pre infraštruktúru vzdelávania. Na 
základe tejto výzvy mesto pripravuje 2 projekty a to pre ZŠ, Kom. 6 a MŠ , SNP 1.V prípade 
schválenia a podporenia projektov mesto sa bude podielať v spolufinancovaní vo výške 5%. 

1. projekt – Zefektívnenie prevádzky a modernizácia podmienok vzdelávania v ZŠ 
Spišské Vlachy s bazénom v rozsahu 40 mil. Sk. 

2. projekt – Zvýšenie kapacity a úrovne predškolskej výchovy v MŠ Spišské Vlachy  
v rozsahu cca 25 mil. Sk. 
 
Poslanec Ing. Kiššák – príchod 18.00 hod. – mal pripomienku k predkladaným 

zámerom projektov, kde zdôraznil potrebu overenia informácií o možnostiach zahrnutia do 
oprávnených výdavkov aj bazén pre ZŠ a poukázal na možnosť uprednostnenia výberu  
z projektov, určenie priority, pretože môže nastať situácia, kedy bude možné podporiť iba 
jeden z projektov na úkor toho druhého. Pripravovaný projekt pre MŠ, SNP 1 je kapacitne 



nepostačujúci s prihliadnutím na štatistický vývoj v budúcnosti. Je potrebné navrhnúť väčší 
záber kapacity v MŠ. 
 
7. Diskusia 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifík v diskusii upozornil poslancov MsZ a ostatných 
prítomných, že podľa rokovacieho poriadku je potrebné počas zasadnutí MsZ mať vypnutý 
mobil resp. mať zapnutý tichý režim zvonenia. 

 
 

8. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 12.02. 2008 

 
 
 
 
Ľubomír Fifík        Mária Džugasová        
primátor mesta         prednostka MsÚ          
 
 
 

Overovatelia:           Mgr. Kočiš Ján 
 
 

Mgr. Baloga Vladimír 
            

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
 

UZNESENIA č. 15/2008 
 

Z 15. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 12.02. 2008 
 
Uznesenie č. 15/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje 
- program rokovania 15. riadneho zasadnutia MsZ dňa 12.02. 2008 

 
volí 

- do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
členov:     Grega Vladimír                    
                Ing. Šterbinský Ladislav      

    
 

Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 

Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 
 
Uznesenie č. 15/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
              berie na vedomie 
- kontrolu plnenia uznesení MsZ zo zasadnutí 22.01. 2008 

 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 
 
 
Uznesenie č. 15/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
             berie na vedomie 
- správy predsedov Mgr. Kočiša a Mgr. Blaščáka o činnosti komisií 
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 



Šterbinský 
 
Uznesenie č. 15/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            berie na vedomie 
- v priebehu týždňa od 18.02 – 22.02. 2008 sa opätovne stretne školská a ekonomická komisia 
za účelom prípravy a zostavenia rozpočtu mesta na r. 2008. 

 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 
 
 
Uznesenie č. 15/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 súhlasí 
− navýšiť kap. 9.1. pre predškolské vzdelávanie vo výdavkovej časti o 500 tis. Sk na 

konečnú sumu 5 630 tis. Sk. Prebytok sa poníži na sumu 1 105 tis. Sk. Celkové bežné 
výdavky sa taktiež  upravia. 

 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 

 
 
Uznesenie č. 15/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
neschvaľuje 
− rozpočet mesta na rok 2008 podľa písomného návrhu 
 
Hlasovanie MsZ :   3 za   :  0 proti   :  3   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  3:0:3:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Ing. L. Šterbinský 
 
Zdržali sa hlasovania: 
Mgr. V. Baloga, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš 
 
 
 
 
 
 



 
 
Uznesenie č. 15/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            poveruje 
- konateľa spoločnosti MH, s.r.o., aby písomne vyzval riaditeľku spoločnosti p. Žiškovú, aby 
zvolala Valné zhromaždenie spoločnosti a to v termíne do 29.02. 2008. 

 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 
 
 
Uznesenie č. 15/8 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            berie na vedomie 
− Ročnú správu hlavného kontrolóra o výsledkoch následných finančných kontrol za                   

r. 2007. 
 
 

Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 

Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 
 
 
Uznesenie č. 15/9 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
schvaľuje 
termín slávnostného zasadnutia MsZ na deň 20.06. 2008 o 14.00 hod. z príležitosti 765. 
výročia založenia mesta s kultúrno – spoločenským programom v nasledujúcich 2 dňoch. 
 
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský 
 
 
 
 
 
 



 
 
Uznesenie č. 15/10 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje 
− predloženie žiadosti o nenávratnú fin. pomoc /NFP/ v rámci opatrenia 1.1 ROP na 

realizáciu projektov „ Zefektívnenie prevádzky a modernizácia podmienok vzdelávania v 
ZŠ Spišské Vlachy „ a projekt „ Zvýšenie kapacity a úrovne predškolskej výchovy v MŠ 
Spišské Vlachy“ 

− zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 
− financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt, vo 

výške: 
 2 mil. Sk z rozpočtového nákladu pre ZŠ: 30 mil. bez bazéna, 40 mil. s bazénom/ je to 
v štádiu riešenia/ 
 1,25 mil. Sk z rozpočtového nákladu pre MŠ 20-25 mil. Sk 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, V.Grega, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. L. 
Šterbinský, Ing. Kiššák 
 
 
 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, 12.02. 2008     Ľubomír Fifík 
        primátor 
 

 
 
 

 
 


